
 

 

Interpellatie Vlaams Belang – gemeenteraad 27/5/ 2024 

“project” Bistweg  

De Bistweg is een project en blijft een project?  Begrijpelijk dat het zware verkeer uit de 
dorpskern moet geweerd worden.  Maar de Bistweg als omleidingsweg inrichten is niet zo 
aan te raden.   

Na verschillende opstellingen en een tijdelijke inrichting tot éénrichtingsverkeer is dit 
gebleken. 

Er zijn ook uitwijkstroken voorzien sinds juni 2023.  Maar daar hebben al menig mensen hun 
autobanden kapot gereden.  Blijkbaar zijn deze te kort en vormen er zich diepe putten voor 
en na deze uitwijkstroken. 

Onze vragen: 

 Zijn er nog wijzigingen of aanpassingen nodig volgens jullie bevindingen? 
 Wat met de riolering daar?  Wanneer staat dit op de planning?  Er zijn meerdere 

problemen door het ontbreken van riolering.  Zeker door de aanhoudende 
regenperiodes.  Is hier dan geen tijdelijke oplossing mogelijk? 

 Kan er iets gedaan worden aan de verlichting.  Een veilige fietsstraat kan je dit 
allerminst noemen 

 Kortom wordt de Bistweg een langlopend project? En zijn er nog verbeteringen op 
korte termijn gepland? 
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